
Förslag från medlem med tips om hur Freija kan öka sina intäkter  

Bakgrund: Fråga ställd till medlemmarna via medlemsbrev 12 februari 2024 

Ökad medlemsavgift eller annat sätt att öka intäkterna?  

På årsmötet har vi i styrelsen för avsikt att lägga fram ett förslag för omröstning där vi 
föreslår att öka medlemsavgiften med 50 kr oavsett typ av medlemskap. Anledningen till 
vårt förslag är att vi de senaste åren fått så pass ökade kostnader för fasta avgifter så 
som hemsida, medlemsregister m.m. 

Har man något annat förslag på hur vi skulle kunna öka intäkterna utan att höja avgiften, 
något annat förslag på höjning eller liknande så hör gärna av er till mig så kommer de 
förslagen med i kallelsen till årsmötet.  

Ha en fin dag! Med vänlig hälsning, Annika & styrelsen i Freija. 

 

Hej styrelsen  

Vinlotteri, andelslotteri, presentlotteri har vi haft tidigare vilket har gett 
ganska mycket in i kassan.  

Ta ut en liten peng typ 20:-/person extra för maten på mötena.  

Auktion har vi i en annan förening där medlemmar skänker saker som sen 
auktioneras ut. 

Lena Norrman 

 


